
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
REVISJONIKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis,                                17. veebruaril 2015

Koosoleku algus kell 17.00
                  lõpp kell  18.00

Osa võtsid: vt kvoorumi leht.

Koosolekut  juhatas  komisjoni  esimees  Sergei  Andrejev,  protokollis  volikogu  kantselei  juhataja
Maire Lumiste.

PÄEVAKORD: 
1. Jõhvi Spordikooli poolt esitatud seletuskirja arutelu.
2. Muud küsimused

1. Ettekandja: Sergei Andrejev. 21. jaanuari komisjoni koosolekul esitasime vallavalitsusele mitmed
küsimused seoses Jõhvi Spordikooliga.
28. jaanuaril saabus Tiit Tammarult seletuskiri (lisatud protokollile).
Volikogu kantselei edastas seletuskirja komisjoni liikmetele.
Leian, et vastused on objektiivsed, kajastame koondaktis.

Teet Enok: minule on ikka arusaamatu noorsportlaste tervisekontrolli teostamine, tahan selgemat
vastust (seletuskirjas p 8).

Arutelu tulemusena o t s u s t a t i:
Järgmine komisjoni koosolek toimub reedel, 6. märtsil kell 9.00  (volikogu kantselei ruumis) .

Komisjoni  liikmed  ootavad  koosolekule  vallavalitsuse  ja  spordikooli  esindajaid  koos
dokumentidega,  et saada täiendavad  vastused alljärgnevatele küsimustele :
- noosportlaste tervisekontrolli teostamine;
-  spordikooli  inventari  nimekirjade  võrdlus  inventari  nimekirjadega,  mis  on  vallavalitsuse
raamatupidamisel;
-  spordikooli eelarve täitmine;
-  vallavalitsuse   lepingud  naaberomavalitsustega spordikooli osas.

Samuti  palub  komisjon  vallavalitsuse  raamatupidamisel  esitada  läbi  vaatamiseks   detsembris
küsitud spordikooli eelarvet osakondade (erialade) kaupa.

Teet Enok: minul on vallavalitsusele esitada konkreetne päring ühe spordikooli sõidu kohta 2012.
aastal.  
Sõidupäevikus kuupäevade 19-20 marsruudi täpsustus kuupäevale 19.03.2012-20.03.2012 
Jõhvi--Loima-Jõhvi  757km.  
Sõiduvahend  289BBA.  
Palun siis sõidu sihtotstarvet ja ajavahemikku. 



Kaarel Pürg: kuidas edeneb vallavalitsuse poolt välja kuulutatud spotrdikooli audit?
Teet Enok: tõstatasin küsimuse volikogu kultuuri- ja spordikomisjonis, vastust ei saanud.

2. Ettekandja: Sergei Andrejev. 19. veebruari volikogu istungi päevakorras on eelnõu, mis on seotud
plaanitava vene põhikooli uue hoone ehitamisega.
Mina olen põhimõtteliselt vastu uue hoone ehitamisele mikrorajooni .
Praegusesse Vene Gümnaasiumi on tehtud investeeringuid, seal on olemas korralik spordisaal ja
ujula.  Kui  on  võimalik  raha  saada,  on  minu   meelest   otstarbekam  Vene  Gümnaasiumihoone
renoveerimisse investeerida.
Pärast 10 aastat  on meil   lapsi veel vähem ja võib olla hakkame mõtlema sellepeale,   et kaks
põhikooli kokku panna. Õpimine toimub juba 60% eesti keeles ja kui tänase päeval mõtleme vene
põhikooli ehitada, siis tulevikus ei mahu sinna teised õpilased.

Kaarel Pürg: kohtusin eile Vene Gümmnaasiumi direktoriga. Kooli kollektiiv ja lapsevanemad on
samuti vastu,  kuna on kuuldus, et uude hoonesse ei tule spordisaali ega sööklat.
Teet Enok: meede on veel avanemata ja raha hetekel ei ole. Kui avaneb võimalus, siis tuleb ka minu
meelest tõsiselt kaaluda Vene Gümnaasiumihoone renoveerimist. Aruteludest on käinud läbi   ka
muid variante, nt tuua Sipsiku lasteaiast lapsed üle, teha multifunktsionnalne  hoone – lasteaed-
põhikool  jm.
Kaarel  Pürg:  homme on  ühiskomisjon  sellel  teemal,  kus  loodame  saada  kõikidele  küsimustele
vastused.

Protokoll edastada vallavanemale.

Sergei Andrejev
juhataja Maire Lumiste

protokollija
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